
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GEMEENTE SCHERPENZEEL 

MEMO 
2019-14 

  

datum : 26 februari 2019 

  

aan : gemeenteraad 

  

van : het college van burgemeester en wethouders 

  

onderwerp : Startnotitie Strategische Agenda  

  

bijlage(n) : - 

  

Op 7 februari 2019 heeft de heer Verhulst namens de commissie Strategische 

Agenda een toelichting gegeven op de Startnotitie Strategische Agenda, waarna de 

Scherpenzeelse raadsfracties reacties hebben gegeven. Hierbij zetten wij de 

hoofdpunten op een rij, die teruggekoppeld worden aan de commissie, zodat zij 

deze kunnen betrekken bij de nadere invulling van de Strategische Agenda. 

 

Scherpenzeel is trots dat ze deel uitmaakt van Regio Foodvalley. De uitgangspunten 

van de Strategische Agenda worden onderschreven. De raadsleden geven 

daarnaast ook aan dat er focus wordt aangebracht. Niet geprobeerd moet worden 

op alle thema’s koploper te zijn, maak daarin een keuze. Scherpenzeel ziet de 

thema’s Voedsel, Energie(transitie) en Mobiliteit als belangrijkste thema’s. 

 

Scherpenzeel wil niet alleen halen uit de regio, maar ook een bijdrage leveren aan 

de regio.  

 

1. Scherpenzeel heeft ruimte en kennis om invulling te geven aan de Proeftuin 

voor gezonde voeding. Lokaal produceren en consumeren kunnen daarbij 

hand in hand gaan. 

2. Ten aanzien van een gezonde – en vitale leefomgeving kan Scherpenzeel 

een goede bijdrage leveren op het gebied van wonen en recreatie. 

 

Binnen de gemeente Scherpenzeel kan meer aandacht besteed worden aan de 

meerwaarde van Regio Foodvalley, door bedrijven bijvoorbeeld beter te betrekken 

bij de regio. Het college gaat hiermee aan de slag. Ook is het idee genoemd om de 

naamsbekendheid van de regio te vergroten door bij het (primair) onderwijs te 

beginnen, bijvoorbeeld met een programma rond gezonde voeding. 

 

De raad vindt de plannen ambitieus en vraagt aandacht voor concretisering en 

realisatiekracht (het opleveren van meetbare producten). 



 

 

 

Aandacht is besteed aan de voortrekkersrol van Foodvalley, als sterke regio. Verder 

gaande regionalisering en het aanhaken van onderwijs en ondernemers vraagt 

wellicht op termijn herijking van bestuurlijke structuren. Indien dit aan de orde is, 

zal dit aangekaart moeten worden bij geëigende gremia. 

 

Tot slot heeft het college richting de commissie Strategische Agenda aangegeven 

dat college en raad uitkijken naar de uitwerking van de Strategische Agenda. 


